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Sv. Lenar v Slov. goricah. Lenarčani, tržani 

ta okoličani! Zvedel sem, da pobira po našem 
trgu neki vpokojeni orožnik podpise za zahte

vo, da bi bil naš trg sam zase posebna občina 
ta skuša pridobiti ljudi za podpis s tem, da 
pripoveduje, da bi morali tržani plačevati več 
doklad, če bi bil trg skupaj z okolico ena ob

čina, da to ni nič političnega in da je za to tu

di sedanje županstvo. Vsled tega izjavljam, da 
sem odločno proti temu, da bi bil naš trg sam 
zase občina in to iz sledečih razlogov: 1. Ni po

dan nikak razlog, da bi se lahko napravila glede 
našega trga, ki šteje samo okrog 600 prebival

cev, izjema od načela občinskega zakona, da 
mora imeti vsaka občina najmanj 5000 prebi

valcev in bi bila torej ustanovitev občine ki bi 
obstojala samo iz našega trga> protizakonita. 
2. Ni rea, da bodo imeli tržani večje doklade, 
ko bo cela naša fara ena občina, nasproti pa 
imamo davkoplačevalci iz trga posestva v oko

lici in gredo sedaj naše doklade na davek od teh 
posestev v korist tuji občini, po združitvi oko

lice s trgom pa bodo ostale domači občini. 3. Ni 
res, da bi želja tistih, ki so naročili pobiranje 
podpisov za občino, ki bi obstojala samo iz na

šega trga, ne bila politična, ampak želijo, da bi 
bil naš trg sam zase občina, samo naši politi

čni nasprotniki, ki se dobro zavedajo, da ne 
bodo imeli pri občini nikdar več nobene besede, 
čim bo cela fara ena občina. Lenarški okoliča

ni! Dobro si zapomnite za bodoče volitve, kdo 
Je hotel z vsemi mogočimi sredstvi preprečiti, 
da bi se združili z našim trgom v eno občino ta 
Vas je imel za siromake in berače, kakor da bi 
svojih davčnih obveznosti ne Izpolnjevali VI do

sti bolj vestno in redno, kakor marsikateri od 
onih ki imajo polna usta o tem da se bodo ra

di Vas doklade zvišale, sam pa je dolžan že več 
let davke z občinskimi dokladaml vred. — Sv. 
Lenart v Slov. goricah, 21. novembra 1936. — 
Dr. Stupica Marijan, predsednik občine št. Lenart 
v Slov. gor. 

61. Jurij v Slov. goricah. Poroka. Pri Sv. Ju

riju v Slov. goricah sta bila poročena: Ivan 
Majer, tesar od Sv. Jurija v Slov. goricah, in 
Marija Feiertag, posestniška hči. Naše prisrčne 
častitke! 

To naj bo vaš sklep, ki ga moško ta značajno 
Izvršite' pri volitvah v nedeljo 6. decembra. 

Sv. Jurij ob ščavnlcl. V nedeljo 16. t. m. je 
bila slovesno blagoslovljena nova kapela v Bo

lehnečlcih. Ob tej priložnosti so vaščani in go

stje za novo mariborsko bogoslovje darovali 
170 Dta. 

Majšperg. Naše geslo za občinske volitve bo

di: Volimo moža, ki Izpolnjuje dolžnosti napram 
cerkvi in občini, ta to je g. Leskovar Leopold, 
posestnik na Bregu( kateri v najhujšem JNS 
času nI glave klonil ampak ostal mož na svo

jem mestu. Tako bo tudi naprej v bodočnosti 
delal le z božjo pomočjo za dobrobit vseh ob

čanov. 
Veržej. Volilna borba je v polnem teku. JNS 

se ne upa s svojo pravo barvo na dan, pač pa 
snujejo takoimenovano gospodarsko listo. Pre

cej truda imajo, ker so na tej listi izraziti pri

staši umirajoče JNS. Ta teden so imeli javen 
shod, pa so se zelo bali, da ga ne bi naši raz

bili, ker je bilo naših prrstasev nad polovico. Pa 
nismo taki, ker spoštujemo zakon in smo tudi 
prizanesljivi in ne vračamo hudo s hudim. Tudi 
plakat smo že imeli, na katerem se JNS po 
svoji stari navadi norčujejo iz naših ljudi ter 
so še celo napisali, da nas priporočajo v moli

tev. Ce jim pa bo to koristilo, je pa drugo vpra

šanje, škoda, da gredo na njihove limanice tudi 
nekateri dobri tržani. Ne morejo se še odločiti 
za našega voditelja in borca, pa upamo, da bo

do kmalu spregledali. Daj Bog, da ne bi bilo 
prepozno! Našim vrlim, borcem pa želimo obilo 
dobre volje ta poguma. Strnimo svoje vrste, da 
bo tudi Veržej enkrat zakorakal v vrste močne 
naše JRZ. 

Plešivec pri Velenju. Sadno letino smo imeli 
letos srednje dobro. Crešnje, višnje in hruške 
BO obrodile prav dobro. Jablane, češplje, slive, 
orehi ta kostanj srednje dobro; breskve, mare

lice, murve, nešplji, kosmulje, ribez in vinska 
trta pa prav slabo, žitna letina je bila letos iz

redno slaba. Krompir je obrodil prav slabo, le 
edino fižol in koruza sta obrodila nekoliko bolj

še. Čebelarsko leto je bilo srednje dobro, naj

boljše se je obnesla čebelam lipova in ajdova pa

ša. Upali smo spomladi, da bo letos dobra žit

na, sadna in čebelarska letina. Ker pa je me

seca maja in junija zelo deževalo, je naš up 
splaval po vodi. Krme smo dobili v tem letu 
res mnogo. Toda kaj bo nam zdaj pomagalo? 
Vsled deževne jeseni nismo skoro nič pasli ži

vine. Kakor je drugod, tako je tudi na Plešiv

cu: 6. in 7. oktobra je zapadel sneg in polomil 
veliko število sadnih dreves. Cele dneve in noči 
BO ubogi kmetje garali in otresali drevje, kljub 
temu se ga je mnogo polomilo. Tudi 7. božja 
zapoved Ima svoje nasprotnike. Dne 26. sept. 
je tat obiskal Jožefa Tamše, gostilničarja na 
Plešivcu, In mu je odnesel tobaka v vrednost; 
1200 Din. Največja nesreča je za plešivške po

sestnike sadna tatvina. Spomladi nam tati kra

dejo z naših sadnih vrtov mlada sadna dreve

sca in cepljene vrtnice. V jeseni pa ne kradejo 
samo žlahtnih hrušk ta breskev, temveč tudi le

sne hruške drobnice, da potem žganje kuhajo. 
Kakor vidite iz poročila, narava krizo podpira 

Ljubenci smo preveč uvidevni, da bi se dali Se 
zapeljati! Vemo, kaj Je JNS. Krivice, ki so Jih 
nam JNSarji delali, ne morejo biti pozabljene. 
Naš slovenski voditelj je ta ostane dr. Korošec! 
On edini je Usti, ki se res bori za pravice slo

venskega ljudstva. Ljubenci! Ali se bomo še pu

stili vplivati od raznih nastavljenih agitator

jev? Jim bomo Sli na limanice? Gotovo ne! Dr, 
Korošec je tisti, ki se za naše pravice bori in 
če hočemo, da bo imel tudi uspeha, ga podpri

mo ta sicer s tem, da za njegove cilje glasuje

mo! Storili bomo to s tem, da bomo 6. decem

bra glasovali in volili listo JRZ, katere pred

stavniki so res pošteni ljudje, ki se brigajo za 
blagor občanov, pošteni, trdni, verni, značajni, 
odkritosrčni ljudje, ki niso za odobravanje, ki

manje, ampak ljudje, ki so sposobni res sami 
misliti! Nobenih diktatorjev nočemo! Zahteva

mo, da vsak stan zastopajo stanovski zastop

niki ta to nam nudi danes stranka JRZ z nosil

cem g. Semom Jakobom! On, g. Sem in vsi 
člani uprave in odborniki te liste JRZ so res 
ljudje, izbrani kot zastopniki vseh slojev, go

stilničarjev, trgovcev, kmetov, obrtnikov, de

lavcev, vseh! Kaj torej še hočemo? Storimo, 
kar je treba! Glejmo, da lista z nosilcem g. Se

mom, o čemer ne dvomimo, z veliko večino pro

dre! Zato bomo vsi, ki ljubimo pravico, pošte

nost, enakopravnost, 6. decembra volili listo 
JRZ z g. Semom na čelu. Vplivati se ne damo 
več od številnih agitatorjev, kaj so in kdo so, 
vemo! Obljubljali so nam celo vrsto let dosti, 
a dali pa vedno le trdo pest. To vemo vsi! Zato 
se pa tudi ne damo več varati, ampak bomo 
složno vsi enih misli, istih načel volili le listo 
JRZ z nosilcem g. Semom! 

Polzela. Volilni shod JRZ na Polzeli se vrši v 
soboto 28. novembra, ob osmih zvečer v Prosv. 
domu. Na shodu govorita g. Mihelčič Alojzij, 
župan iz Celja, in g. ing. Dolinar Janko. Radi 
velike važnosti občinskih volitev so vsi volilci 
prisrčno povabljeni k obilni udeležbi! — Odbor 
JRZ. 

Sv. Jurij v Slov. gor. Ko pišemo o prejšnjem 
jenesarskem občinskem gospodarstvu, moramo 
posebno omeniti nepotreben in znaten dolg, bo

disi, da je šolski ali občinski. Pravijo, da neka 
skupina, ki pa je uboga, ko cerkvena miš, in ki 
Je začutila v sebi telovadno žilico, je kratkomalo 
naročila neko telovadno napravo, za kar je dolga 
Se 3000 Din. Kdo bo to vsoto plačal? Na tej na

pravi so se neki nezreli dečki prekopicavall v 
pozne noči, tako da ni imelo ponočnega miru 
učiteljsko osobje, ki v šoli stanuje. Kdor se ho

če prekopicavati, naj se posluži kakšnega lese

nega Štora in skače čezenj. Tak špas občino nič 
ne stane. Govori se že marsikaj o tem triletnem 
gospodarstvu. Jurjevčani, volilci! Dovolj je go

spodarsko trpela naša občina tri leta, skrbite, 
da taki ljudje ne pridejo nikdar več na krmilo. 

Vransko. Občinske volitve, ki bodo tudi pri 
nas dne 6. decembra, so duhove močno razgibale, 
Dozdaj sta vloženi dve listi, ki se bosta potego

vali za zaupanje volilcev. Prva je lista JRZ, ka

tere nosilec je obče priljubljeni posestnik Franc 
Pečovnik iz Jeronima. Druga pa je lista, kateri 
botruje JNS, ljudska fronta itd. Med drugim je 
zanimivo zlasti to, da kandidira na tej listi tudi 
nekdo, ki ga je bivši režim JNS pri zloglasnih 
volitvah 1. 1933 do skrajnosti preganjal in mu 
vzel celo gostilniško koncesijo. Lista JRZ je bila 
sestavljen?, popolnoma sporazumno z ljudstvom. 
Skoro povsod, kjer je bilo to potrebno, so bili 
vaški sestanki, na katerih so si vaščani izbrali 
kandidate. Naš nosilec Pečovnik, ki je bil že 
vnaprej od ljudstva izbran kot bodoči župan 
•združene občine, so v svoji skromnosti ni hotel 
udeležiti osebno nobenega sestanka, češ, da ne 
bo kdo rekel, da se vsiljuje in sili v ospredje. 
Tudi za svojo osebo nI storil niti enega koraka 
in v svoj prilog izrekel niti ene besede. In to 
tudi ni bilo potrebno; kajti komur ljudstvo za

upa samo od sebe, temu ni treba ,da bi si sam 
moral brusiti pete ta delati reklamo za semega 
sebe. Na Pečovnikovi listi so zastopani vsi sta

novi ta ves vasi velike združene občine Vransko. 
Tako nosilec kakor ostali kandidati jamčijo, da 
bo občinsko gospodarstvo za bodoča tri leta v 
dobrih rokah. Saj je nosilec liste Pečovnik Franc 
splošno znan kot izboren in razumen gospodar 
in mož širokega obzorja, ki bo s svojimi zmož

nostmi brez dvoma nesebično delal za splošno 
korist občanov. Nasprotniki že zdaj trosijo med 
volilce laži, čeS da bo nosilec JRZ g. Pečovnik po 
volitvah odstopil itd. Menda med našimi volilci 

pri nas. 
Ljubno. Večina naših slovenskih občin je že 

volila 25. oktobra. Nekaj, med katerimi je tudi 
naša, jih je pa Se ostalo ta te naj bi izpovedale 
svoje prepričanje 6. decembra t. 1. Med Lju

benci Je bilo vedno ob takih prilikah vrvenje ta 
to veliko. Tako tudi danes! Opozicija je močna, 
to priznamo, a da bi opozicija pri nas zmagala, 
ne priznamo! Vsak Ljubenec Se predobro ve, 
kaj se je godilo za vlade JNS In da bi danes 
JNS upala Se na zmago? Se pač preveč moti! 



ni nihče tako otročji, da bi takim lažem nasedel 
in take čenče verjel. Volilci, zapomnite si to: 
Naj nasprotniki do 6. decembra raztrosijo še ta

ko gorostasne laži ta si izmislijo še bogve kaj 
vse, vi na vse to odgovorite samo s tem, da 
greste dne 6. decembra vsi na volišče in glasu

jete za listo JRZ, katere nosilec je Pečovnik Fr. 
Kdor je za to, da bo ostala občina Vransko zdru

žena in da okoličanom ne bo treba nikoli več 
hoditi v oddaljeni Sv. Jurij na občino, ta bo gla

soval za listo JRZ, kateri je zmaga brez dvoma 
zasigurana. 

Male dole pri Vojniku. Protiljudskl diktator

ski režim JNS je pred leti začel združevati brez 
stvarne podlage male občine. Tako kolobocijo 
BO napravili tudi z našo občino Višnja vas, ko 
so priključili še Šmartno, Novo cerkev in Fran

kolovo. Vse te občine so se uradno imenovale 
občina Vojnik okolica. Sedanja vlada, ki hoče 
vladati z ljudstvom, bo tudi pri nas uredila ob

čino tako, kakor je prav. Ostanimo torej zvesti 
stranki JRZ, katere član naj bo vsak, ki pošte

no misli in govori. Pokažimo g. dr. Korošcu, da 
smo mu neizmerno hvaležni za njegov trud in 
ga prosimo še v bodoče, da se poteguje za naš 
slovenski narod. Občinske volitve so pokazale, 
da so vsi za pošteno in pravično politiko naše

ga voditelja g. dr. Antona Korošca. Možje in 
fantje! Spomnite se, da gre pri nas za to, kdo 
bo gospodar občine, komu jo« bodete zaupali. V 
nedeljo 6. decembra vsi na volišče iz bivših ob

čin Višnja vas, Frankolovo ta Bezovica, da gla

sujete za listo JRZ, katere nosilec je ugleden 
posestnik g. Olipi, po domače Kolar iz Bukovja. 
Ne volite nobenih »gospodarskih« ali »kmetsko

delavskih« list, ki jih razni ljudje iz JNS pri

poročajo. Mi vsi vemo, da nam daje samo JRZ 
stranka jamstvo, da se bo občina pošteno upra

vljala. 

Dol pri Hrastniku. Prihodnje predavanje na

še »Farne univerze« bo v decembru in sicer 13. 
Predavanje bo deljeno za žene, dekleta in za 
fante in može. Vsebina bo poglavje iz medici

ne. Res pereče vprašanje! — Naša fara priredi 
letos Miklavževo. Ker ga bo fara priredila, zato 
bo tudi precej drugačno, kakor je miklavževanje 
bilo in je v navadi. Načelo tega miklavževanja 
bo: Vsi otroci morajo biti Miklavža enako ve

seli, ne sme biti razlike med bogatimi ta rev

nimi. Zato ne bomo sprejemali posebnih daril 
za določene otroke, ker bodo vsi otroci čisto 
enako obdarovani. Vse tri šole, ki spadajo pod 
naše področje, bodo povabljene v nedeljo 6. 12. 
v našo dvorano; kdor bo prišel, bo obdarovan. 
— Marijin praznik 8. decembra bomo tudi pro

slavili. Dekleta se pripravljajo z igro, ki je še 
niso nikjer igrali »2ena s srcem.« 


